
Forældrebestyrelse Fasangården 

Indkaldelse til møde i forældrebestyrelsen.  

Onsdag d. 29. januar 2020 

Kl. 17 til 19 

Referat 

Mødeleder: Joan 

Valg af referent: Meelissa 

Tilstede: Meelissa, Jacob, Johan, Michael, Mireia, Thea, Julie, Mia. Mikkel og Joan 

Fraværende: Asma, Jennifer, Charlotte og Mette 

Dagsorden 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

Godkendelse af referat/Bilag 1 

            Til beslutning: Ny mødedato 

 

Til Orientering: 

1. Nyt fra stuerne 
2. Nyt fra ledelsen 

 Budget 2020 

 Personale 

 Ny børnegruppe 

              Til drøftelse: 

3. Bestyrelsens tanker om rekruttering til pædagogstillinger? 
4. Hvordan får vi flere forældre til at huske syge – og feriemeldinger? 
5. Overgang til børnehaven  

 

Ny dato for næste bestyrelsesmøde er d. 30. april kl. 17-19.  

 

 

 



 

 

Foto af bestyrelsen: 

Forældrebestyrelsen besluttede at hvert forældrebestyrelsesmedlem medbringer et lille foto af sig 
selv og hænger fotoet op på deres barns garderobelåge. 

 

Nyt fra stuerne 

Det foreslås at lave lidt om på formatet, så personalet selv i højere grad giver en tilbagemelding.  

Haren: Fokus på indkøring af tvillinger. Frida (medhjælper) er kommet tilbage efter at have været 
væk på højskole.  

Larven: Dennis er ny pædagog som starter på Larven.  

Klubben: Er glade for det nye lokale. Der er god leg i den nye klub. De skal snart i gang med 
selvportrætter. Derudover er der fuld gang i alfabet-sangen. 

Græshoppen: Fokus på indkøring, opstart og en god børnekultur. Der er masser af tid til hygge, da 
der endnu ikke er så mange børn. De er så småt begyndt på fastelavn.  

Humlebien: Karen starter som ny pædagog på Humlebien. Karen har været praktikant på 
Mariehønen. De har startet ”båldagen”, hvor de laver bål og lærer hvordan man opfører sig 
omkring et bål mv. Planen er at lave en ugentlig båldag.  

Mariehønen: Fokus på indkøring og er ved at gøre sig klar til kunstprojektet.  

 

Nyt fra ledelsen 

Joan informerer om kunstprojektet omkring nordisk mytologi. Dato for fernisering meldes ud 
senere via infoba.  

Joan informere om budget  

 Vi kom ud med et overskud i 2019 som bl.a. blev brugt på nye barnevogne, nyt legetøj mv.  

 Der er en lille stigning i budgettet for 2020.  

 

Joan informerer om personale: Det forventes at man skal ansætte nyt personale i løbet af 2020 
p.g.a. bedre budget i 2020. 

Joan informerer om den nye børnegruppe Græshoppen: Der kommer til at være en stille og rolig 
indkøring af børnene på Græshoppen.  

 

 



 

 

 

 

Til drøftelse 

Bestyrelsens tanker om rekruttering til pædagogstillinger? 

Bestyrelsen synes det er en god ide at prøve at sprede jobopslaget fra Jobnet på sociale medier 
(Facebook og LinkedIn). Vi vil oprette en gruppe på Facebook, hvor bestyrelsen har mulighed for at 
dele joblinks, så vi kan sprede det via vores eget netværk.  

 

Hvordan får vi flere forældre til at huske syge – og feriemeldinger? 

Det er en god ide at lave et opslag, som kan hænge i indgangen i en 14 dages periode. Det er 
vigtigt at det er ikke bliver en løftet pegefinger, men sjov og informerende. Der er formentlig 
mange forældre, der ikke ved hvorfor det er vigtigt at melde sin ferie ind.  

Der bliver lavet et udkast til ovenstående plakater.  

 

Overgang til børnehaven  

Bestyrelsen drøfter hvad der er gode og mindre gode elementer ved overgangen. Mange forældre 
vil gerne informeres og involveres meget mere. Det bliver foreslået at man i velkomstbrevet til nye 
forældre i børnehaven i højere udstrækning skal informere om processen fx at der bliver holdt et 
overleveringsmøde pædagog til pædagog osv.  

 

Eventuelt 

Generel opfordring til alle forældre: Husk at tjekke jeres børn ud. Joan skriver en besked ud til 
forældrene.  

 

 

 


